

Title (en)
Glove without fingers.

Title (de)
Fingerloser Handschuh.

Title (fr)
Gant sans doigts.

Publication
EP 0378074 A2 19900718 (DE)

Application
EP 90100034 A 19900102

Priority
DE 3900135 A 19890104

Abstract (en)
The glove (10) without fingers is made of an elastically resilient tubular material (12) which has a part (14) for the back of the hand and an inside part (16) which are placed together along two longitudinal edges (18, 20). The tubular material (12) has two opening sides (22, 24) which are remote from each other. Provided at the opening side (22) for forming finger openings (30, 32, 34) are spaced- apart short seams (26, 28) for the partial connection of the part (14) for the back of the hand to the inside part (16). On one longitudinal side (18) there is an opening (36) for the thumb (42) to pass through. Constructed on the opposite second longitudinal edge (20) is a slot- shaped incision (38) to form the finger opening for the little finger (44). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein fingerloser Handschuh (10) aus einem elastisch nachgiebigen Schlauchmaterial (12) beschrieben, das ein Handrückenteil (14) und ein Innenteil (16) aufweist, die entlang zweier Längskanten (18, 20) zusammengelegt sind. Das Schlauchmaterial (12) weist zwei voneinander entfernte Öffnungsseiten (22, 24) auf. An der Öffnungsseite (22) sind zur Ausbildung von Fingeröffnungen (30, 32, 34) vorgesehene, voneinander beabstandete kurze Nähte (26, 28) zur partiellen Verbindung des Handrückenteiles (14) mit dem Innenteil (16) vorgesehen. An einer Längsseite (18) ist eine Öffnung (36) zum Durchstecken des Daumens (42) vorhanden. An der gegenüberliegenden zweiten Längskante (20) ist ein schlitzförmiger Einschnitt (38) zur Ausbildung der Fingeröffnung für den kleinen Finger (44) ausgebildet.

IPC 1-7
A41D 19/00

IPC 8 full level
A41D 19/00 (2006.01); **A41D 19/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A41D 19/00 (2013.01); **A41D 19/02** (2013.01); **A41D 2500/10** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DK FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 3900135 C1 19891221; DK 0378074 T3 19930712; EP 0378074 A2 19900718; EP 0378074 A3 19901122; EP 0378074 B1 19930616

DOCDB simple family (application)
DE 3900135 A 19890104; DK 90100034 T 19900102; EP 90100034 A 19900102